

Summer Junior Star Trophy 2020

小球手暑期明星獎盃賽 2020

Information for Competition 賽事須知

1. **Venue and Date 地點及日期**

Summer Junior Star Trophy will be held on Friday, 21 August 2020 at the North Course.

小球手暑期明星獎盃賽將於 2020 年 8 月 21 日〔星期五〕在北場舉行。

2. **Entries/Entry Fee 報名方法/報名費用**

The entry fee of Summer Junior Star Trophy is \$650 per person.

Simply fill in the entry form and fax it to 2791-7293 or hand in to Instruction Centre.

小球手暑期明星獎盃賽報名費為每位\$650。

填妥報名表格後傳真至 2791-7293 或遞交至訓練中心。

Entries closing date: Friday, 7 August 2020

截止報名日期：2020 年 8 月 7 日〔星期五〕

3. **Player Cancellation Policy 取消或退出**

The rules for cancellation are as follows:

- a) Prior to the entries closing date by 5 pm in writing or fax only – The paid entry fee will be refunded.
- b) After 5 pm of the entries closing date in writing or fax only – 50% of the entry fees will be forfeited as administration charge.
- c) Any cancellation on the tournament day, NO refund.

取消報名規則如下：

- i) 於截止報名日下午 5 時前以書面或傳真要求取消報名，已繳付之報名費用可獲退還。
- ii) 於截止報名日下午 5 時後以書面或傳真要求取消報名，將收取報名費的百分之五十作行政費用。
- iii) 於比賽當日取消報名，已繳付的費用將不獲退還。

4. **Competition Format** 比賽形式

Summer Junior Star Trophy shall be 9 holes Stroke Play.

小球手暑期明星獎盃賽的比賽形式為九洞比桿賽。

All boys and girls will use different tees according to their age as follows:

所有男孩及女孩會根據自己的年齡使用不同的發球台:

<u>Boys</u> 男	<u>Tee</u> 發球台	<u>Girls</u> 女	<u>Tee</u> 發球台
13-20 years 歲	White 白	13-20 years 歲	Yellow 黃
11-12 years 歲	Yellow 黃	11-12 years 歲	Red 紅
9-10 years 歲	Red 紅	9-10 years 歲	Pink 粉紅
7-8 years 歲	Pink 粉紅	7-8 years 歲	Pink 粉紅
5-6 years 歲	Green 綠	5-6 years 歲	Green 綠

5. **Field Size** 名額

Entry Maximum is 40. After 40, the entries will be placed on our waiting list. The entries may increase at the discretion of the Management. The waiting list players will be notified if their entries are confirmed.

參賽名額限於 40 名。首 40 名後之報名將被列入後補名單內；管理局會視乎情況決定是否增加名額。後補名單內之報名一經作實會另行通知。

6. **Start Times** 開球時間

A list of start times will be available on the webpages www.kscgolf.org.hk (click on Learn /Junior Program) on 18 August 2020.

參賽球員的發球時間表將於 2020 年 8 月 18 日於滙西洲網頁 www.kscgolf.org.hk (進入學習/暑期課程) 公佈。

7. **Registration** 登記手續

All competitors should register at the Counter of the Instruction Centre **30 minutes** before their tee times and report to the starter **10 minutes** before their starting times.

參賽球員必須於發球前 **30 分鐘** 到達設於訓練中心櫃台的比賽登記處登記，並於發球前 **10 分鐘** 到發球台報到。

8. **Prize Presentation** 頒獎典禮

The prize presentation will be held after close of play and prize winners are required to attend presentation. No buffet dinner will be provided this year.

比賽完畢後，大會將舉行頒獎典禮。各得獎者須出席頒獎典禮。是次頒獎典禮不設自助晚餐。

9. Bag Carrier 球僮

JCKSC Golf Bag Carriers (Caddy) or Private Bag Carriers are **only** allowed for the 5-6 years group. Players may book JCKSC Golf Bag Carriers 7 days in advance of the competition by calling the Hire Centre at 2791-3341.

祇限 5-6 歲組別球員聘請潛西洲球僮或私人球僮。如欲預訂潛西洲球僮，球員可於比賽 7 天前致電 2791-3341 至租賃中心。

10. Decisions on Ties 平局時的決定權

In the event of a tie, winner will be decided by a count back. The count back procedure is: The winner will be the player having the lowest gross score over the last six holes. If the tying layers have the same scores for the last six holes, the winner will be determined by the scores over the last three, last one, second and third last holes. If there is still no result then the winner shall be decided by the toss of a coin.

如賽事結果有同分的情況，將會用倒數形式決定優勝者。倒數形式如下：最後六個洞的最低總桿數將為優勝者。倘若該六個洞同時也擁有相同桿數，那便計算最後三個洞的總桿數；如該三個洞桿數仍是相同，接著是最後一個洞、最後第二個洞、最後第三個洞。若果此方式不能產生優勝者，優勝者將由擲硬幣決定。

11. Event Cancellation Policy 比賽取消

If the Tournament has to be cancelled due to inclement weather, or if the course is closed for any reason necessitating cancellation, the following policies regarding the refund of entry fees will apply and entries are only accepted on this basis. If the event is cancelled prior to any play taking place, all entry fees will be refunded. Once any play has commenced, no refund of entry fees will be made. Please note, at the Tournament Director's discretion, he/she may cancel any holes and reduce the tournament to a shortened event.

如比賽開始前因惡劣天氣或球場需關閉而令致比賽被逼取消，已繳付之報名費用可獲退還。一旦比賽開始，已繳付之費用將不獲退還。請注意，比賽總監可運用酌情權減少比賽洞數。